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Protokół nr 30/12 

z XXX Sesji Rady Gminy Raszyn 

z dnia 21 grudnia 2012 roku 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Raszyn Pan Dariusz Marcinkowski o godz. 10.00 otworzył 

obrady, stwierdził quorum. 

Następnie Przewodniczący Rady Pan D. Marcinkowski zapytał o wnioski do porządku obrad. 

Pan D. Marcinkowski zgłosił wnioski o: 

1) wprowadzenie do porządku obrad w pkt.2 projektu uchwały w tytule: „Uchwała                 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków nie wygasających z upływem roku budżetowego 

2012 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.”  

2) o zmianę treści punktu w pierwotnej wersji 4, po zmianie będzie to pkt.5 „Uchwała           

w sprawie uchwalenia budżetu na 2013 r.” i dodanie podpunktów: 

a. odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b. odczytanie opinii i wniosków stałych Komisji Rady Gminy, 

c. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie, 

d. dyskusja i głosowanie wniosków zgłoszonych przez Komisję Budżetu, 

Inwestycji i Mienia Komunalnego oraz przez Wójta, 

e. głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania wniosków zgłoszonych przez Pana D. Marcinkowskiego: 

jednogłośnie 12 za. 

 

Porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie – 12 za. 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 

2. Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków nie wygasających z upływem roku 

budżetowego 2012 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

3. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Raszyn na rok 2012. 

4. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu na 2013 r. 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) odczytanie opinii i wniosków stałych Komisji Rady Gminy, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie, 

d) dyskusja i głosowanie wniosków zgłoszonych przez Komisję Budżetu, 

Inwestycji i Mienia Komunalnego oraz przez Wójta, 

e) głosowanie nad projektem uchwały. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn na 

lata 2013 -2020. 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu ważności porozumienia 

międzygminnego z Miastem Stołecznym Warszawa w sprawie powierzenia zadań           

z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

8. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej Powiatowi 

Pruszkowskiemu (Filia Wydziału Komunikacji). 

9. Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendanta Stołecznego 

Policji (2 etaty sekretarek). 

10. Uchwała w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy 

Raszyn nieruchomości położonej w Raszynie (ul. Dworkowa).  

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Sprawy różne. 
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13. Komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

 

Przed przystąpieniem do procedowania uchwał Przewodniczący Rady Pan                                 

D. Marcinkowski poprosił o powstanie zgromadzonym na sali, w związku z informacją                   

o śmierci Pana Stanisława Kempczyńskiego – zasłużony działacz i mieszkaniec Gminy 

Raszyn, wieloletni Prezes Związku Kombatantów RP, były więzień polityczny. Uczczono 

jego pamięć minutą ciszy. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że o godz. 13:00 odbędzie się pogrzeb Pana 

Kempczyńskiego i o godz. 12:30 będzie ogłoszona przerwa w obradach. 

 

 

2. Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków nie wygasających z upływem roku 

budżetowego 2012 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

Wójt A. Zaręba omówił projekt uchwały.  

Pan S. Ostrzyżek Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 12 za, 1 osoba wstrzymała się. 

 

3. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Raszyn na rok 2012. 

Pani Skarbnik L. Kłos omówiła projekt uchwały wraz ze zmianami. 

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani C. Szarek nawiązała do przedstawionych przez Panią Skarbnik przesunięć z kanalizacji 

sanitarnej i to z paragrafów unijnych. Zadała pytanie co będzie jeśli Gmina nie dostanie tych 

pieniędzy to co będzie z kanalizacją na tych ulicach? 

Pani Skarbnik poinformowała, że kanalizacja jest i będzie realizowana. Póki co jest ona 

realizowana ze środków własnych z udziałem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska. Udzieliła dalszych wyjaśnień. 

Pani C. Szarek zadała pytanie jak nie dostaniemy pieniędzy to czy będzie trzeba kredyt 

zaciągnąć?  

Pani Skarbnik poinformowała, że pieniądze na ten cel są zabezpieczone w budżecie i to 

zadanie było sfinansowane ze środków własnych gminy z udziałem pożyczki na 3 mln. 

Udzieliła dalszych wyjaśnień.  

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 10 za, 3 osoby wstrzymały się. 

 

4. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn na lata 

2012 -2020. 

Pani Skarbnik L. Kłos omówiła projekt uchwały wraz ze zmianami. 

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 9 za, 1 osoba przeciw, 5 osób 

się wstrzymało. 

 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu na 2013 r. 

 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

Przewodniczący poinformował, że odczyta projekt uchwały budżetowej wraz                           

z uzasadnieniem, bez załączników złożony przez Wójta 14 listopada 2012 r. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani A. Matracka odczytała projekt uchwały budżetowej 

wraz z uzasadnieniem. 
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b) odczytanie opinii i wniosków stałych Komisji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady odczytał wnioski i opinie Komisji stałych do Komisji Budżetu, 

Inwestycji i Mienia Komunalnego 

 

1. Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

budżetowej na 2013 rok w zakresie ochrony zdrowia i opieki społecznej jednogłośnie – 4 za. 

 

2. Komisja Bezpieczeństwa: 

1) wniosek o zarezerwowanie pieniędzy na wykup Traktu Grocholickiego.  

2) wniosek o  zadanie pytania do Wójta o kanalizację sanitarną w Sękocinie i Słominie: 

-   czy w przyszłości będzie ona porządkowana?; 

-   co z rozbudową infrastruktury wodno – kanalizacyjnej, a szczególnie chodzi o kanalizację? 

3) wniosek o dopisanie zadania pn.: „Projekt i wykonanie chodnika w ul. Słonecznej od ul. 

Granicznej do Al. Krakowskiej”. 

4) wniosek o wykreślenie z działu inwestycji dróg, które nie będą wykonywane w roku            

2013 r. 

5) wniosek o rozdzielenie zadania i kwoty w dziale 600 rozdział 60014 § 6050 lp. 3 c) 

„Projekt i wykonanie sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu Opackiego i Falenckiej ora 

projekt sygnalizacji przy Przedszkolu Nr 1 w ul. Pruszkowskiej” na dwa odrębne zadania oraz 

podanie kwot. 

6) wniosek o doświetlenie ronda na ul. Pruszkowskiej. 

7) wniosek o rozdzielenie zadania i kwoty w dziale 600 rozdział 60016 § 6050 lp. 4 g) 

„Parking publiczny przy ul. Godebskiego oraz projekt parkingu przy Orliku w Raszynie” na 

dwa odrębne zadania oraz podanie kwot. 

8) wniosek o wykreślenie zadania  z działu 600 rozdziału 60011 § 6050  lp. 2 c) „Projekt                   

i wykonanie sygnalizacji na skrzyżowaniu Al. Krakowskiej, Sękocińskiej i 6-go Sierpnia”,               

a pozostawienie zadań: „Projekty i wykonanie sygnalizacji na skrzyżowaniu Al. Krakowskiej, 

Leszczynowej i Granicznej oraz sygnalizacja na żądanie na ul. Mszczonowskiej”. 

 

 

3. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 

1) Budowa ul. Malwy dopisanie tego zadania do działu 600 rozdziału 60016 § 6050 lit.c) oraz 

zdjęcie na to zadanie kwoty 200 000 zł. z działu 700 rozdziału 70005 § 4590; 2 za. 

2) Projekt i budowa ul. Opaczewskiej dopisanie tego zadania do działu 600 rozdziału 60016  

§ 6050 oraz zdjęcie na to zadanie kwoty 600 000 zł. z działu 700 rozdziału 70005 § 4590;                

2 za. 

3) dopisanie zadania w dziale 600 rozdziale 6001 § 6050 Projekt ul. Słowikowskiego oraz 

zdjęcie na to zadanie kwoty 30 000 zł. z działu 700 rozdziału 70005 § 4590; 2 za. 

4) dopisanie zadania w dziale 600 rozdziale 60016 § 6050 Projekt ul. Mierzwińskiego oraz 

zdjęcie na to zadanie kwoty 10 000 zł. z działu 700 rozdziału 70005 § 4590; 2 za. 

5) dopisanie zadania w dziale 600 rozdziale 60016 § 6050 Projekt ul. Piastowskiej oraz 

zdjęcie na to zadanie kwoty 10 000 zł. z działu 700 rozdziału 70005 § 4590; 2 za. 

 

4. Komisja Oświaty, Kultury i Dziedzictwa Narodowego pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały budżetowej na 2013 r. jednogłośnie – 4 za. 

 

5. Komisja Planowania Przestrzennego i Inwentaryzacji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały budżetowej na 2013 rok w dziale 710 głosami – 5 za, 1 osoba się wstrzymała,                       

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
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6. Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

1) wniosek o zdjęcie kwoty 20 000 zł z działu 926 rozdziału 92605 § 2820 (działania na rzecz 

dyscypliny sportowej: jeździectwo  - w ramach sekcji klubów sportowych dla różnych grup 

wiekowych i o różnym stopniu zaawansowania zawodników, na terenie Gminy Raszyn) i 

przesunięcie następujących kwot:  

- 11 000 zł na sekcję amatorski boks młodzieżowy; 

-   9 000 zł na sekcję koszykówki; 

2) wniosek o zmianę zapisu w dziale 926 rozdziale 92601 § 6050 z zapisu „Koncepcja hali 

sportowej na ul. Sportowej i Stadionowej, wydzielony brodzik dla dzieci na pływalni” na 

zapis „Projekt i budowa wydzielonego brodzika dla dzieci na terenie pływalni”. 

W pozostałym zakresie projekt uchwały budżetowej na rok 2013 został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję – jednogłośnie 3 za. 

 

Następnie Przewodniczący odczytał wnioski z Komisji Budżet, Inwestycji i Mienia 

Komunalnego. 

1) wniosek o dopisanie w dziale 600 rozdziale 60014 § 6050 (drogi powiatowe) zadania pn. 

Projekt chodnika w ul Falenckiej na odcinku od ul. Willowej do ul. Złotej i przesunięcie na 

ten cel kwoty 10 000 zł. z działu 700 rozdziału 70005 § 4600 (kary i odszkodowania dla osób 

prawnych) – 5 za; 

2) wniosek o dopisanie w dziale 900 rozdziale 90001 § 6050 zadania pn. Wykonanie 

kanalizacji sanitarnej i wodociągu w ul Promyka we wsi Jaworowa i przesunięcie na ten cel 

kwoty 95 000 zł. z działu 700 rozdziału 70005 § 4600 (kary i odszkodowania dla osób 

prawnych) oraz dopisanie w dziale 900 rozdziale 90001 § 6050 w lit. d) zadania pn. Projekt 

kanalizacji sanitarnej (Raszyn, Rybie, Nowe Grocholice, Jaworowa) ul. Baśniowej we wsi 

Jaworowa – 5 za; 

3) wniosek o dopisanie w dziale 600 rozdziale 60014 § 6050 zadania pn. Projekt odwodnienia 

fragmentu ul. Rumianej we wsi Jaworowa i przesunięcie na ten cel kwoty 5 000 zł. z działu 

700 rozdziału 70005 § 4600 (kary i odszkodowania dla osób prawnych) - 5 za; 

4) wniosek o uzupełnienie w dziale 600 rozdziale 60016 § 6050 o Projekt ul. Sienkiewicza - 5 

za; 

5) wniosek o dopisanie do działu 600 rozdziału 60014 § 6050 (drogi powiatowe) zadania pn. 

Projekt i budowa chodnika w ul. Długiej od ul. Warszawskiej do ul. Szlacheckiej                           

i przesunięcie na ten cel kwoty 100 000 zł. z działu 010 rozdziału 01010 § 6050 (projekty 

wodociągu w ul. Hetmańskiej, Szlacheckiej i Ułańskiej w Dawidach Bankowych oraz ulicy 

przyległej do ul. Długiej w Ładach) – 4 za, 1 osoba się wstrzymała; 

6) wniosek o dopisanie zadania pn. Budowa ul. Malwy do działu 600 rozdziału 60016 § 6050 

lit.c) oraz zdjęcie na to zadanie kwoty 200 000 zł. z działu 700 rozdziału 70005 § 4590 – 

odrzucony 3 głosami, 1 za, 1 osoba się wstrzymała; 

7) wniosek o dopisanie zadania pn. Wykonanie projektu i budowy ul. Żeromskiego od ul. 

Godebskiego do działu 600 rozdziału 60016 § 6050 oraz zdjęcie na to zadanie kwoty 400 000 

zł. z działu 700 rozdziału 70005 § 4590 – 3 za, 2 osoby przeciw; 

8) wniosek o dopisanie w dziale 600 rozdziale 60014 § 6050 w pkt.3 lit. f) (drogi powiatowe) 

zadania pn. Projekt i wykonanie odwodnienia ul. Granicznej w Jankach i przesunięcie na ten 

cel kwoty 50 000 zł. z działu 900 rozdziału 90095 § 6050 z pkt.4 lit. a) - 5 za; 

9) wniosek o dopisanie w dziale 900 rozdziale 90095 § 6050 w pkt.4 lit. b) zadania pn. 

Projekt i wykonanie odwodnienia ul. Działkowej, Przelotowej i dwóch ulic bez nazwy                    

w Jankach oraz przesunięcie na ten cel kwoty 50 000 zł. z działu 900 rozdziału 90095 § 6050 

z pkt.4 lit. a) - 5 za; 
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10) wniosek o dopisanie w dziale 600 rozdziale 60016 § 6050 lit. k) zadania pn. Projekt 

budowlany ul. Wspólnej i przesunięcie na ten cel kwoty 15 000 zł. z działu 600 rozdziału 

60016 § 6050 z pkt.4 lit. b) -  5 za; 

11) wniosek o dopisanie w dziale 010 rozdziale 01010 § 6050 zadania pn. Wodociąg Falenty 

Nowe w tym ul. Sympatyczna – 4 za, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

Odczytano opinię RIO z dnia 3 grudnia 2012 r. w sprawie: 1) opinii  o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Raszyn projekcie uchwały budżetowej na 2013 rok; 2) opinii o możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu na 2013 rok. 

 

d) dyskusja i głosowanie wniosków zgłoszonych przez Komisję Budżetu, Inwestycji            

i Mienia Komunalnego oraz przez Wójta 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego odczytał wnioski 

Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego, które zostały złożone do Wójta                       

z wnioskiem o uwzględnienie w budżecie na rok 2013 (z dnia 3 i 4 grudnia 2012 r.). 

1) wniosek o zdjęcie kwoty 20 000 zł z działu 926 rozdziału 92605 § 2820 (działania na rzecz 

dyscypliny sportowej: jeździectwo  - w ramach sekcji klubów sportowych dla różnych grup 

wiekowych i o różnym stopniu zaawansowania zawodników, na terenie Gminy Raszyn) i 

przesunięcie następujących kwot:  

- 11 000 zł na sekcję amatorski boks młodzieżowy; 

-   9 000 zł na sekcję koszykówki; 

2) wniosek o zmianę zapisu w dziale 926 rozdziale 92601 § 6050 z zapisu „Koncepcja hali 

sportowej na ul. Sportowej i Stadionowej, wydzielony brodzik dla dzieci na pływalni” na 

zapis „Projekt i budowa wydzielonego brodzika dla dzieci na terenie pływalni”; 

3) wniosek o wykreślenie zadania  z działu 600 rozdziału 60011 § 6050  lp. 2 c) „Projekt                   

i wykonanie sygnalizacji na skrzyżowaniu Al. Krakowskiej, Sękocińskiej i 6-go Sierpnia”,               

a pozostawienie zadań: „Projekty i wykonanie sygnalizacji na skrzyżowaniu Al. Krakowskiej, 

Leszczynowej i Granicznej oraz sygnalizacja na żądanie na ul. Mszczonowskiej”. 

4) wniosek o dopisanie zadania w dziale 600 rozdziale 60016 § 6050 Projekt                                 

ul. Mierzwińskiego oraz zdjęcie na to zadanie kwoty 10 000 zł  z działu 700 rozdziału 70005 

§ 4590; 

5) wniosek o dopisanie w dziale 600 rozdziale 60014 § 6050 (drogi powiatowe) zadania pn. 

Projekt chodnika w ul Falenckiej na odcinku od ul. Willowej do ul. Złotej i przesunięcie na 

ten cel kwoty 10 000 zł. z działu 700 rozdziału 70005 § 4600 (kary i odszkodowania dla osób 

prawnych); 

6) wniosek o dopisanie w dziale 900 rozdziale 90001 § 6050 zadania pn. Wykonanie 

kanalizacji sanitarnej i wodociągu w ul Promyka we wsi Jaworowa i przesunięcie na ten cel 

kwoty 95 000 zł. z działu 700 rozdziału 70005 § 4600 (kary i odszkodowania dla osób 

prawnych) oraz dopisanie w dziale 900 rozdziale 90001 § 6050 w lit. d) zadania pn. Projekt 

kanalizacji sanitarnej (Raszyn, Rybie, Nowe Grocholice, Jaworowa) ul. Baśniowej we wsi 

Jaworowa; 

7) wniosek o dopisanie w dziale 600 rozdziale 60014 § 6050 zadania pn. Projekt odwodnienia 

fragmentu ul. Rumianej we wsi Jaworowa i przesunięcie na ten cel kwoty 5 000 zł. z działu 

700 rozdziału 70005 § 4600 (kary i odszkodowania dla osób prawnych); 

8) wniosek o uzupełnienie w dziale 600 rozdziale 60016 § 6050 o Projekt ul. Sienkiewicza; 

9) wniosek o dopisanie do działu 600 rozdziału 60014 § 6050 (drogi powiatowe) zadania pn. 

Projekt i budowa chodnika w ul. Długiej od ul. Warszawskiej do ul. Szlacheckiej                           

i przesunięcie na ten cel kwoty 100 000 zł. z działu 010 rozdziału 01010 § 6050 (projekty 
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wodociągu w ul. Hetmańskiej, Szlacheckiej i Ułańskiej w Dawidach Bankowych oraz ulicy 

przyległej do ul. Długiej w Ładach); 

10) wniosek o dopisanie zadania pn. Wykonanie projektu i budowy ul. Żeromskiego od ul. 

Godebskiego do działu 600 rozdziału 60016 § 6050; 

11) wniosek o dopisanie w dziale 600 rozdziale 60014 § 6050 w pkt.3 lit. f) (drogi 

powiatowe) zadania pn. Projekt i wykonanie odwodnienia ul. Granicznej w Jankach                       

i przesunięcie na ten cel kwoty 50 000 zł. z działu 900 rozdziału 90095 § 6050 z pkt.4 lit. a); 

12) wniosek o dopisanie w dziale 900 rozdziale 90095 § 6050 w pkt.4 lit. b) zadania pn. 

Projekt i wykonanie odwodnienia ul. Działkowej, Przelotowej i dwóch ulic bez nazwy                    

w Jankach oraz przesunięcie na ten cel kwoty 50 000 zł. z działu 900 rozdziału 90095 § 6050 

z pkt.4 lit. a); 

13) wniosek o dopisanie w dziale 600 rozdziale 60016 § 6050 lit. k) zadania pn. Projekt 

budowlany ul. Wspólnej i przesunięcie na ten cel kwoty 15 000 zł. z działu 600 rozdziału 

60016 § 6050 z pkt.4 lit. b); 

14) wniosek o dopisanie w dziale 010 rozdziale 01010 § 6050 zadania pn. Wodociąg Falenty 

Nowe w tym ul. Sympatyczna. 

  

W pozostałym zakresie Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej na 

rok 2013 jednogłośnie – 5 za. 

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że zarówno w trakcie obrad jak i podczas formułowania tej 

opinii członkowie Komisji Budżetu wyrażali zaniepokojenie planowanym 18 –sto 

milionowym deficytem budżetowym jak i planowanym na koniec 2013 r. dużym zadłużeniem 

Gminy. Pozytywna opinia Komisji o tym projekcie wynika z konieczności realizacji 

inwestycji, które w większości zostały już rozpoczęte w 2012 r. i wcześniej. Gmina Raszyn 

znalazła się w sytuacji, ze dochody własne Gminy kształtują się na poziomie wydatków 

bieżących i na chwilę obecną nie ma realnych możliwości realizacji inwestycji, bez 

planowania deficytu budżetowego i finansowania go w znacznej części z kredytów                            

i pożyczek. Ponadto poinformował, że Komisja wnosi do Pana Wójta o oszczędną                            

i racjonalną gospodarkę zabezpieczonymi w tym budżecie środkami oraz podjęcie 

skutecznych starań o środki zewnętrzne aby realne zadłużenie Gminy na koniec 2013 r. było 

znacznie mniejsze. 

 

Następnie Pan S, Ostrzyżek odczytał wnioski z Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia 

Komunalnego złożone na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br., które Wójt uwzględnił jako 

autopoprawki. 

1. wniosek o dopisanie zadania pn. „Projekt i wykonanie chodnika po wschodniej stronie 

Al. Krakowskiej od Al. Hrabskiej do ul. Centralnej” w dziale 600 rozdziale 60011                

§ 6050 pkt.2 b). 

2. wniosek o wykreślenie z zadania pn. „Projekty budowlane” ulic: Azalii, Wrzosowa, 

Kaczeńcowa i dopisanie chodnika w ul. Opackiego od ul. Grocholskiego do ul. 

Falenckiej w dziale 600 rozdziale 60016 § 6050 z pkt.4 b).   

3. wniosek o dopisanie do zadania pn. „Projekt kanalizacji sanitarnej ” w dziale 900 

rozdziale 90001 § 6050 pkt.1 f) „w tym ul. Graniczna w Sękocinie Nowym                         

i Sękocinie Starym”. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej na rok 2013 wraz                            

z autopoprawkami uwzględnionymi przez Wójta głosami – 6 za. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad wnioskami. 

Pan M. Słoma przedstawił swoje uwagi dotyczące działu 900 rozdziale 90001 § 6050 Projekt 

i wykonanie kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Raszyn w tym ul. Graniczna w Sękocinie 

Nowym i Starym i poinformował, że ta ulica tez należy do Janek. Zadał pytanie odnośnie 

Sękocina Las, co z nimi? Czy za 500 000 zł. zostanie zaprojektowana i wykonana kanalizacja 

sanitarna? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że w tym zadaniu są zamieszczone projekty i wykonania, nie 

wszystkie elementy które są zapisane będą wykonywane w roku 2013. Kanalizacji sanitarnej 

w Gminie Raszyn nie da się zrobić całej w 2013 r. Część tych zadań, których realizacja 

będzie możliwa choćby z uzyskanych pozwoleń na budowę to będą realizowane. Większość 

zadań jest zamieszczonych w wykonaniu I Fazy czyli w projektach uzupełniających oraz jeśli 

chodzi o złożony wniosek do II Fazy, gdzie jest Słomin. W I Fazie w uzupełnieniach znajduję 

się ul. Falencka, projekty na terenie Betherówki, są Laszczki, Wypędy, Janki i Słomin. Te 

uzupełnienia są na kwotę 16 mln. zł z czego 12 mln. brutto jest na zakres budowlany. Główna 

koncentracja będzie na tych zadaniach, które będą dofinansowane. Udzielił dalszych 

wyjaśnień. 

Pan M. Słoma nawiązał do ul. Granicznej w Sękocinie Nowym i Starym a czy ta część co 

dotyczy Janek to nie będzie wrzucona w to zadanie czy się to dopisze? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że będzie dopisane. 

Pani T. Nowak nawiązała do wniosku złożonego na Komisji Budżetu w dniu 19 grudnia 

„wniosek o dopisanie do zadania pn. „Projekt kanalizacji sanitarnej ” w dziale 900 rozdziale 

90001 § 6050 pkt.1 f) „w tym ul. Graniczna w Sękocinie Nowym i Sękocinie Starym”. 

Zwróciła się z prośbą o dopisanie miejscowości Janki. 

Pan S. Haczkur stwierdził, że projekt uchwały budżetowej na 2013 r. przygotowany przez 

Wójta po małych zmianach Komisji Budżetu, jest nie do przyjęcia. Ponadto stwierdził, że 

Wójt jest autorem niegospodarności. Nie zabezpieczenie środków na wykup gruntu               

w budżecie na 2013 r. pod drogę łączącą Trakt Grocholicki z ul. Godebskiego spowoduje, że 

już gotowy projekt od końca 2010r. na tą inwestycję przepadnie. Budowa Domu Kultury                

w czasach kryzysu tylko ze środków własnych przez zaciąganie kredytów i zadłużanie a nie 

robienie kanalizacji to następny przykład niegospodarności oraz projekt budowy Przedszkola 

na ul. Poniatowskiego przepadnie. 

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że budżet na 2013 r. niepokoi. Nikt z radnych ani żadna 

komisja nie złożyli żadnego wniosku, który by obniżył deficyt. Wszystkie wnioski były na 

inwestycje. Nawiązał do wykupu gruntu pod Trakt Grocholicki oraz do budowy Domu 

Kultury. 

Pan S. Haczkur poinformował, że środki na wykup Traktu Grocholickiego były w WPF. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że Pan Haczkur wprowadził w błąd Radnych, ponieważ nie 

ma projektu z pozwoleniem na budowę do realizacji ul. Sportowej i połączenie jej z Traktem 

Grocholickim. Jest projekt ale nie dokończony. Udzielił dalszych wyjaśnień. Odniósł się do 

niegospodarności i zabezpieczonych środków. Nawiązał również do Domu Kultury. Pieniądze 

na budowę Domu Kultury były zabezpieczone w budżecie na 2012 r., środki nie zostały                

w pełni wykorzystane w związku z tym znaczna ich część przechodzi na rok 2013. Nie 

wykorzystano tych środków z prostej przyczyny, ponieważ złożono wniosek do Ministerstwa 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego. I złożenie tego wniosku było możliwe tylko pod jednym 

warunkiem, że nie będzie ogłaszany przetarg w roku 2012 tylko zostanie ogłoszony w 2013 r.  

Nawiązał również do budowy przedszkola na ul. Poniatowskiego. Jego budowa wiązała by się 

z zamknięciem istniejącego przedszkola i byłoby to bardzo nie racjonalne. Bo nie wiadomo 

by było co zrobić z dziećmi.  
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Pan S. Haczkur poinformował, że informację o tym że projekt odnośnie Traktu 

Grocholickiego jest zrobiony otrzymał od pracownika Referatu Inwestycji. Nawiązał również 

do środków na Dom Kultury, które miały być z zewnątrz.  

Pani C. Szarek nawiązała do otrzymanego nowego planu wydatków majątkowych to w myśl 

procedury jeśli były jakieś zmiany to powinny być zmiany też w łącznych nakładach na 

inwestycje. Pozycje są jednakowe i kwoty też. 

Pan S. Ostrzyżek udzielił wyjaśnień. 

Odbyła się dyskusja. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan D. Marcinkowski poinformował, że o godz. 13:00 

odbędzie się pogrzeb Pana Kempczyńskiego i zgłosił wniosek o 2 godzinną przerwę do godz. 

14:30 – 10 za, 3 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. 

 

 

godz. 15:00 (kontynuacja po przerwie) Wznowienie obrad. 

Pani I. Makarska nawiązała do wypowiedzi Pana S. Haczkura oraz powiedziała kilka słów na 

temat Domu Kultury. 

Odbyła się dyskusja na temat Domu Kultury. 

Pan T. Pawlikowski złożył wniosek o przejście do głosowania nad projektem uchwały 

budżetowej i zakończenie dyskusji na temat Domu Kultury.  

Przewodniczący Rady poinformował o przystąpieniu do głosowania nad poszczególnymi 

wnioskami. 

Pan R. Sieradzki zgłosił wniosek formalny o blokowe przegłosowanie wniosków. 

Pan D. Marcinkowski odczytał pisma Klubu Radnych „Jedność Gminy” w sprawie: 

a) wniosku do budżetu w sprawie przyśpieszenia prac związanych z rewitalizacją 

Austerii: „W związku z pożarem części budynków kompleksu zabytkowej Austerii w 

dniu 13 grudnia 2012 r. wnosimy o zmiany w budżecie na 2013 r. umożliwiające 

przyśpieszenie prac remontowych i rewitalizacyjnych tego ważnego dla społeczności 

gminnej obiektu.  

I tak: w zał. Tabela 2a, tj. Plan wydatków majątkowych: 

Punkt X.1 dział 921 rozdział 92109 § 6050 zmniejszenie o 1 500 000 zł.                              

i pozostawienie wartości 500 000 zł. 

Punkt X.2 dział 921 rozdział 92120 § 6050 zwiększenie o 1 500 000 zł. do wartości   

2 050 000 zł.  

Jednocześnie wnosimy, aby zmiana ta była uwzględniona w planie wieloletnim, tak 

aby środki przeznaczone na budowę domu kultury w kolejnych latach wynosiły 

7 000 000 zł. , a na rewitalizację Austerii w latach 2013 – 2015 11 020 000 zł. ” 

b) stanowisko Klubu Radnych w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Raszyn na 2013 rok: 

„W związku z uchwaleniem budżetu na 2013 rok, po dokonaniu analizy, jako radni 

zrzeszeni w Klubie Radnych Jedność Gminy uważamy, że projekt przygotowany 

przez Wójta, jak również projekt z naniesionymi autopoprawkami z powodów 

zawartych błędnych założeń, co do wysokości dochodów ja też złej struktury 

wydatków i nadmiernej wysokości planowanego zadłużenia stanowi zagrożenie dla 

rozwoju Gminy Raszyn. 

Po pierwsze. Kwestionujemy możliwość zakładania w 2013 roku jakiegokolwiek 

wzrostu dochodów samorządu z podatków. Gospodarka Polski weszła w kryzys,                  

a planowanie wzrostu dochodów z podatków jest pomysłem, który można jedynie 

zrealizować poprzez wzrost ich wartości. Jesteśmy przeciwni podnoszeniu obciążeń 

mieszkańców jak też obciążeń lokalnych firm. Nie widzimy powodów, dla których            

w sytuacji, kiedy inne samorządy realnie zakładają stagnację dochodów lub niewielki 
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spadek, w Gminie Raszyn my radni tworząc budżet na 2013 rok zgadzamy się na 

„papierowe dochody”. 

Po drugie. Budżet na 2013 rok jest kolejnym przygotowanym w tej kadencji gdzie 

zakłada się znaczny wzrost wydatków na administrację samorządową. W 2010 roku 

administracja kosztowała podatników ok. 4 570 000 zł. Dziś po dwóch latach rządów 

obecnego Wójta mamy wydatek przewyższający 5 490 000 zł. Takiego wzrostu ani 

nie można tłumaczyć zwiększeniem zadań urzędu ani wzrostem jakości                                 

i profesjonalności urzędników. 

Po trzecie. Na początku obecnej kadencji Rady Gminy dług Gminy wynosił ok. 

22 000 000 zł. Zdaniem obecnego Wójta zgłoszonym w kampanii wyborczej było to 

ogromne obciążenie dla mieszkańców. Dziś po 2 latach Andrzej Zaręba jako 

odpowiedzialny za nasz samorząd chce zadłużyć gminę do wysokości 42 886 782 zł. 

W sytuacji kiedy Gmina Raszyn poza środkami unijnymi z umowy dotyczącej 

budowy kanalizacji nie pozyskała w 2012 roku ani jednego EURO, jest to w naszej 

ocenie działanie pozbawione nie tylko jakiegokolwiek rozsądku ale wręcz 

niebezpieczne dla kolejnych lat. Jako radni nie powinniśmy na to pozwolić. Jedynym 

rozwiązaniem  jest wpisanie do budżetu konieczności budowy Domu Kultury i innych 

inwestycji kubaturowych za środki unijne. Jest to zgodne z uzasadnieniem Wójta                  

i konsultacjami z Radnymi na etapie umieszczenia tej inwestycji w budżecie na rok 

2012, gdzie Wójt ogłosił że inwestycja powstanie z funduszy zewnętrznych. Dziś               

w konstrukcji budżetu ta inwestycja, jest już wpisana jako budowana za środki własne. 

Po czwarte. Dla mieszkańców części Raszyna Zachodniego i Nowych Grocholic 

jedynym skutecznym rozwiązaniem komunikacyjnym jest budowa Traktu 

Grocholickiego do Al. Krakowskiej. 

Po piąte. Kolejny rok Wójt proponuje nam wpisywanie do budżetu inwestycji                     

w pakiecie. Oznacza to, że z kilkudziesięciu pozycji projektów budowlanych będą 

zrealizowane jedna lub dwie. Uważamy, że jest to traktowanie projektu budżetu nie 

jako dokumentu finansowego a propagandowego. Dlatego domagamy się 

przeprojektowania budżetu na konkretne zadania, które pokażą mieszkańcom 

faktyczne możliwości inwestycyjne a nie będą jedynie listą pobożnych życzeń. 

Po szóste. W 2015 roku wejdą w życie przepisy unijne, które nakładają na samorządy 

ogromne kary za brak kanalizacji sanitarnej. Projekt budżetu na 2013 rok przesuwa 

realizację sieci kanalizacyjnej na lata po 2015 roku, pomimo tego, że jako samorząd 

dzięki umowie z funduszem spójności mieliśmy szansę na wybrnięcie z takiego 

kłopotu bez niepotrzebnych kosztów. Dziś wysiłek dwóch wcześniejszych kadencji 

Wójt niszczy pomysłami zmniejszenia wydatków na dokończenie budowy sieci                 

w najbliższych latach. Uważamy to za działanie na szkodę samorządu i mieszkańców. 

Dlatego Klub Radnych w sytuacji braku uwzględnienia naszych wniosków będziemy 

stosowali w głosowaniu przeciw projektowi budżetu na 2013 rok zasadę klubowej 

jednomyślności.” 

Oba te pisma są złożone w Biurze Rady. 

 

Pani Mecenas E. Zawisza poinformowała, że w jej ocenie należałoby przegłosować również 

wnioski Klubu „Jedność Gminy”, wniosek Pana Sieradzkiego jest zasadny jak natomiast Pana 

Pawlikowskiego jest bezzasadny.  

Przystąpiono do głosowania wniosku Pana T. Pawlikowskiego o zakończeniu dyskusji                       

i przystąpieniu do głosowania nad wnioskami do budżetu na 2013 rok. Wniosek został 

przyjęty głosami – 6 za, 4 przeciw, 2 osoby wstrzymały się. 

Wniosek Pana R. Sieradzkiego o blokowe przegłosowanie wniosków zgłoszonych przez 

Komisje Budżetu został poddany pod głosowanie i przyjęty głosami – 10 za, 2 przeciw. 
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Przystąpiono do głosowania wniosków zgłoszonych do projektu budżetu oraz autopoprawek 

Wójta. Wnioski Komisji Budżetu oraz autopoprawki Wójta zostały przyjęte głosami – 13 za.  

Przystąpiono do głosowania wniosku Klubu Radnych „Jedność Gminy” : 3 za, 10 osób 

przeciw. Wniosek został odrzucony.  

 

e) głosowanie nad projektem uchwały 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2013 wraz z autopoprawkami została poddana 

pod głosowanie i przyjęta głosami – 10 za, 3 przeciw. 

 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn na 

lata 2013 -2020. 

Odczytano opinię RIO z dnia 3 grudnia 2012 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym 

przez Wójta Gminy Raszyn projekcie uchwały o WPF na lata 2013 – 2020. 

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan S. Ostrzyżek nawiązał do opinii RIO. Zadał pytanie czy dochody i przychody na lata 

następne będą zrealizowane? 

Wójt A. Zaręba udzielił wyjaśnień. 

Przystąpiono do głosowania wniosku Klubu Radnych „Jedność Gminy” : 3 za, 10 osób 

przeciw. Wniosek został odrzucony.  

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 10 za, 3 przeciw. 

 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu ważności porozumienia 

międzygminnego z Miastem Stołecznym Warszawa w sprawie powierzenia zadań                     

z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

Wójt A. Zaręba przedstawił zasadność podjęcia uchwały oraz udzielił wyjaśnień.  

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 13 za.  

 

8. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej Powiatowi 

Pruszkowskiemu. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że uchwała ta dotyczy udzielenia pomocy finansowej                

i rzeczowej Powiatowi Pruszkowskiemu na pokrycie kosztów funkcjonowania Filii Wydziału 

Komunikacji w Raszynie. 

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan S. Ostrzyżek zadał pytanie czy Gmina pokrywa 100 % kosztów użytkowania? 

Pani Skarbnik udzieliła wyjaśnień. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 13 za.  

 

9. Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendanta Stołecznego 

Policji. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że uchwała ta dotyczy udzielenia pomocy dla Komisariatu 

Policji w Raszynie w formie przekazania środków na wynagrodzenia dla dwóch pracowników 

ds. kancelaryjno-biurowych (sekretarek).  

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 12 za.  

 

10. Uchwała w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy 

Raszyn nieruchomości położonej w Raszynie (ul. Dworkowa).  

Wójt A. Zaręba przedstawił zasadność podjęcia uchwały oraz udzielił wyjaśnień.  

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 13 za.  

 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani C. Szarek zadała pytanie co się dzieje z projektem ul. Rzepichy? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że został skierowany wniosek do Starostwa o to żeby                       

w ramach szczególnych zasad realizacji projektów drogowych móc dokonać regulacji stanów 

prawnych.  

Pani C. Szarek poinformowała, że komplikuje się sytuacja właścicielki, bo jest poważnie 

chora. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że w styczniu powinna być odpowiedź ze Starostwa jeśli 

chodzi o zasady odszkodowań. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Pani H. Koper zadała pytanie odnośnie ul. Dworkowej czy została już ona w całości przejęta? 

Wójt A. Zaręba odpowiedział, że w ul. Dworkowej są porozumienia z właścicielami gruntu 

na to żeby te grunty nieodpłatnie przekazali Gminie. Od porozumienia do zawarcia aktu 

notarialnego jest jeszcze kilka elementów min. potrzeba wydzielić działki drogowe, które są 

w pasie drogowym. Drugim elementem jest przekazanie tych działek drogowych Gminie. 

Nawiązał do podjętej uchwały.  

Pani H. Koper zadała pytanie: „to mam nadzieję, że w tym roku ul. Dworkowa będzie 

odwodniona i zrobiona?”   

Wójt A. Zaręba: „To nie ode mnie zależy, bo czy mamy 4 na 5 działek i są naszą własnością 

to jedna działka może zablokować taką inwestycję. Projekt jako projekt jest gotowy, czekamy 

tylko na regulację stanów prawnych. Na dwie działki drogowe nie mamy aktów prawnych.” 

Pani H. Koper zadała pytanie: „czy odwodnienie ul. Pruszkowskiej z wiaduktu drogi 

ekspresowej będzie podłączony do ul. Dworkowej?” 

Wójt A. Zaręba: „ nie ma takich informacji. Jakby co to jest Kanał Opaczewski”. Udzielił 

dalszych wyjaśnień. 

Pani A. Kuran – Kalata zadała pytania: 

1) na jakim etapie jest budowa ul. Lotniczej na odcinku Wesoła - Kościuszki? 

2) na jakim etapie jest budowa ul. Nauczycielskiej i Wschodniej? 

Wójt A. Zaręba odpowiedział, że: 

Ad.1) na tym fragmencie jest pozwolenie na budowę i miało być realizowane na końcówce 

roku 2012, ale warunki atmosferyczne nie sprzyjają. Prace będą wykonywane na wiosnę. 

Ad.2) ul. Nauczycielska praktycznie jest gotowa aby złożyć wniosek o pozwolenie na 

budowę. Powiat Pruszkowski zażyczył sobie zmian w porozumieniach. Na początku stycznia 

będzie złożony wniosek o pozwolenie na budowę.  Są zrobione projekty i koncepcje tych ulic. 

Pani H. Koper: „czy są sankcje przewidywane w stosunku do Gminy mimo tego, że 

korzystała z Funduszu Spójności na kanalizację a nie wykazała efektu ekologicznego?” 

Wójt A. Zaręba: „ nie ma kar. Efekt ekologiczny należy wykazać w pewnym czasie, jest to 

ok. 2 lat od wykonania inwestycji. Do tej pory nie było z tym problemów bo efekty 

ekologiczne były osiągane. Te inwestycje co są obecnie prowadzone to będą rozliczane                 

w roku 2015.” 

Pan D. Marcinkowski nawiązał do utrzymania bieżącego dróg i do ul. Olszowej. Droga 

oddana Wykonawcy, to kto wtedy ją powinien utrzymywać?  

Wójt A. Zaręba poinformował, że powinien utrzymywać tą drogę i chodniki Wykonawca. 

Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Pan D. Marcinkowski odniósł się do objazdu ul. Graniczną. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że ul. Na Skraju jest już otwarta i objazdów nie ma.  

Pan D. Marcinkowski zabrał głos w sprawie sygnalizacji świetlnej na Al. Krakowskiej, bo jest 

problem przejechać przez Al. Krakowską. 

Wójt A. Zaręba udzielił wyjaśnień. 
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Pani H. Koper zadała pytanie w sprawie Austerii: „czy będzie składany wniosek o środki 

unijne?” 

Wójt A. Zaręba: „ jeśli te środki Unii będą uruchamiane to będziemy składać wniosek                   

w takim zakresie jakim oczywiście będziemy mogli złożyć. Kiedy będą odpowiednie warunki 

atmosferyczne to Wykonawca wejdzie do Austerii i w pierwszej kolejności zajmie się 

hydroizolacją. A dalsze prace to prace projektowe, które są połączone z tym że trzeba mieć 

koncepcję zagospodarowania. Jeśli chodzi o środki unijne to już nie ma takich programów na 

pozyskanie tych funduszy. Być może w roku 2014 będzie jakiś program z którego będzie 

można skorzystać.”  

Pani H. Koper: „chodziło o fundusze norweskie, gdzie można było pozyskać 95% na ten cel  

a Pan Wójt z tego zrezygnował” 

Wójt A. Zaręba: „Prawda jest taka, że fundusz norweski on praktycznie nie ruszył.” 

Pani H. Koper: „Panie Wójcie było mówione przez Pana wyraźnie i dobitnie, że Dom Kultury 

będzie budowany ze środków zewnętrznych, że tylko ten 1 mln a w całości będzie ze środków 

zewnętrznych. W tej chwili mamy Dom Kultury na który przeznaczone są w całości fundusze 

gminne, a pozyskanie pieniędzy z Ministerstwa Kultury w jakim procencie będzie?” 

Wójt A. Zaręba: „ Złożyliśmy wniosek na ok. 2 mln. zł. i tyle się spodziewamy uzyskać”. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że na sesji w styczniu będzie poruszony temat Austerii.  

 

12. Sprawy różne. 

Pan A. Górecki nawiązał do ul. Olszowej i do jej utrzymania. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że jeśli chodzi o utrzymanie drogi przekazanej Wykonawcy to 

w 100% jest on zobowiązany ją utrzymywać. Mieszkańcy też powinni mieć poczucie 

obowiązku, że codziennie rano Wykonawca przyjedzie i odśnieży im chodniki oni też 

powinni. W całym zakresie powinno się egzekwować od Wykonawcy utrzymanie chodników 

i ulicy. 

A. Górecki i D. Marcinkowski nawiązali do sprawy odśnieżania dróg gminnych. 

Wójt A. Zaręba udzielił wyjaśnień. 

Pan S. Ostrzyżek również nawiązał do odśnieżania oraz stwierdził, że skrzyżowania powinny 

być brane pod uwagę. 

Pan Olesiński – sołtys Ład – zadał pytanie czy byłaby możliwość zainstalowania takich 

samych świateł jak w Jaworowej? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że Gmina wystąpi o zgodę do Starostwa Powiatowego.  

Pan G. Sękler złożył życzenia świąteczne i noworoczne. 

Wójt A. Zaręba złożył życzenia świąteczne i noworoczne wszystkim obecnym na sali. 

 

13. Komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że będzie zorganizowane spotkanie z mieszkańcami 

Janek i firmą APSYS w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Janek 

oraz będzie zorganizowane spotkanie szczegółowe w sprawie Austerii. Następna sesja 

planowana jest na połowę stycznia. Ponadto złożył życzenia świąteczne i noworoczne 

wszystkim obecnym na sali. 

14. Zamknięcie obrad. 

W związku ze zrealizowanym porządkiem obrad Przewodniczący Rady D. Marcinkowski             

o godz. 17.10 zamknął obrady XXX Sesji Rady Gminy. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady 

 

Katarzyna Gardynik                            Dariusz Marcinkowski 


